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Via deze memo wil ik u graag informeren over mijn antwoorden op technische 

vragen over de subsidie drugsafval Noord-Brabant, die door mw. F. Dingemans 

(D66) zijn gesteld.  

 

Vraag:  

In de toelichting op de regeling op www.brabant.nl lees ik dat PS ieder najaar een 

verslag ontvangt "of de verstrekking van subsidies op efficiënte en doelmatige wijze 

plaatsvindt en of de wijze van subsidieverstrekking een doelmatige en efficiënte 

wijze is van bijdragen in de kosten van het opruimen van drugsafval." 

Wordt er in het verslag ook vermeld hoe vaak er tot op heden gebruik is gemaakt 

van deze regeling en wat het gemiddelde bedrag is dat per aanvraag is uitgekeerd 

(bij inzet van een loonwerker en/of calamiteitenaannemer)? 

 

Antwoord: 

Ja. In de rapportages, die in IPO-verband, over 2015 en 2016 zijn gemaakt en die 

in persberichten zijn gepubliceerd staan tabellen met overzichten van het aantal 

drugsdumpingen en aanvragen per provincie, het aantal aanvragen per 

organisatietype en wat de uit te keren bedragen zijn. De jaarrapportage 

‘doelmatigheid Convenant “Uitwerking amendement cofinanciering opruiming 
drugsafvaldumpingen 2016’ is eind 2017 als bijlage bij het persbericht hierover 
gepubliceerd. 

https://www.brabant.nl/actueel/nieuws/2017/december/drugsafvaldumpingen-8-

ton-voor-gedupeerden 

De jaarrapportage over de drugsafvaldumpingen uit 2017 en het eindverslag over 

de 3 jaren van het Convenant volgen na vaststelling daarvan in IPO-verband. 

 

Vraag: Wordt er bij de beoordeling van subsidieaanvragen getoetst of is voldaan 

aan wet- en regelgeving (bijvoorbeeld ten aanzien van bodemsanering en de regels 

voor transport over de weg van gevaarlijke goederen), of veiligheidseisen 

voldoende in acht zijn genomen (zoals persoonlijke beschermingsmiddelen, gebruikt 

materieel, medische eisen) en of er - indien hier aanleiding voor was - grondmonsters 

genomen zijn, ter vaststelling van mogelijke milieuschade?  

 

In de toelichting op de regeling staat: "Voor het opruimen van drugsafval bestaan in 

iedere regio’s protocollen vanwege de mogelijkheid van milieu- en 

gezondheidsschade. Deze protocollen schrijven, voor zover dit niet uit de Wet 
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bodembescherming of de Wet Milieubeheer voortvloeit, voor op welke wijze 

drugsafval verwijderd dient te worden, wie hierbij geraadpleegd moet worden en 

door wie het uitgevoerd moet worden." 

 

We hebben signalen ontvangen dat die verschillende protocollen leiden tot 

verschillen in aanpak ten aanzien van niveaus van zorg om veiligheid (medewerkers 

en transport) en mate van grondsanering). Daardoor ontbreekt mogelijk een level 

playing field.  

 

Antwoord: 

In de beoordeling van de subsidieaanvragen wordt getoetst of de ingeschakelde 

bedrijven daarvoor gecertificeerd zijn volgens de toepasselijke 

beoordelingsrichtlijnen van het SIKB (BRL 6000 en 7000). Voor het beoordelen van 

bodemsanering als gevolg van drugsdumpingen/calamiteiten wordt het 

saneringsverslag gevraagd.  

 

Vraag: In welke mate is er helderheid/eenduidigheid over de criteria bij opruiming 

van drugsafval, zodat loonwerkers en calamiteitenaannemers bij het opruimen 

kunnen uitgaan van dezelfde standaardaanpak?  

 

Antwoord: 

De criteria, waaraan een gecertificeerd bedrijf moet voldoen zijn duidelijk 

vastgelegd in de beoordelingsrichtlijnen van het SIKB (BRL 6000 en 7000). De 

medische eisen en persoonlijke beschermingsmiddelen zijn geborgd in de CROW 

132 en de CROW 400. Door het Brabantbreed invoeren van het protocol Regeling 

Verwijdering Calamiteuze Stoffen zoals die in de regio Zuidoost Brabant functioneert 

kan het risico, dat bedrijven toepasselijke wet- en regelgeving en veiligheidseisen 

niet voldoende in acht nemen, worden voorkomen. Als opdrachtgever kan de 

omgevingsdienst erop toezien dat de in te schakelen bedrijven voor zowel het 

verwijderen van het afval als het saneren van met drugsafval verontreinigde bodem 

conform alle wettelijke eisen werken. 

 

Ik hoop u zover voldoende te hebben geïnformeerd, 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

drs. J.J.C. van den Hout 


